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Positiv norsk fruktvind 
Det blåser en «positiv norsk fruktvind», men alle er opptatt av at fruktnæringen må «levere» 
bedre. Produksjonen må øke og prognoseringen må bli mer presis. Dette var 
gjennomgangstonen på fruktlagerinspektørens årlige fruktlagermøte som ble holdt 31. august. 
Litt fra årets møte: 
Bilde 1:  
Oliver Prøven fra Njøs næringsutvikling orienterte om markedsprosjekt på økologisk frukt. 
Målsetningen er god kommunikasjon i verdikjeden for å sikre god vareflyt av økofrukt. 
Bilde 2: 
Bjørn Skjeppe fra Landbruksdirektoratet (til høyre) var fornøyd med at Roger Utengen 
(Bama) kunne fortelle at kjedenes syn på norske epler har endret til å være svært positivt.  
Bilde 3: 
Atle Olsen (Coop): «Vi er heldige som får jobbe med norsk frukt. Vi har stor etterspørsel og 
behov for mer norsk produksjon».  
Bilde 4: 
Harald B Mundal fra Lærdal Grønt sier at morellsesong i Lærdal i 2016 (ca. 230 tonn) har 
vært god. Nå satser de optimistisk videre for å øke volumet ytterligere. 
Bilde 5: 
Jørund Kvestad, ny kulturansvarlig produsent for plommer i Gartnerhallen og medlem i 
styringsgruppa for frukt i GPS, er brukbart fornøyd med årets plommesesong, men sier at han 
forventer økte plommevolumer i årene som kommer. 
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